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معاونهوانوردیسازمانهواپیماییتشریحکرد:

افزایش جریمه تاخیر پروازها در 
آیین نامه جدید حقوق مسافر

سرویس سیاسی- رییس سازمان هواپیمایی ماه 
گذشــته درباره سرنوشت اصلاح و تدوین آیین نامه 
حقوق مسافر گفته بود: »آیین نامه جدید حقوق مسافر 
بعد از بازبینی به دستگاه های نظارتی و ذی نفعان ابلاغ 
شــده اســت و بعد از گذراندن روند حقوقی خود با 

اجماع کلی با همه ذی نفعان صنعت ابلاغ می شود«
در همین راســتا »حســن خوشــخو« معاون 
هوانوردی ســازمان هواپیمایی درباره جزییات آیین 
نامه جدید حقوق مســافر گفت: سازمان هواپیمایی 
بعــد از گفت وگو با مجموع ذی نفعان خود از جمله 
ایرلاین ها و بخش فرودگاهی به این نتیجه رســید که 
نه تنها دســتورالعمل فعلی حقوق مســافر در شان و 
شئونات مسافران بخش هوایی نیست، بلکه حقوقی 

از مسافر را هم در بر نمی گیرد.
به گفته خوشخو یک نظاماتی در حوزه حمل و 
نقل بین المللی در حوزه حقوق مسافر وجود دارد که 
در دســتورالعمل فعلی حقوق مسافر رعایت نشده 

است.
وی به ایرنا می گوید: ما به این نتیجه رسیدیم که 
حتما و قطعا حقوق مسافر باید بازنگری شود تا جایی 
که علاوه بر رســیدن به این هدف که بتوانیم مطابق 
استاندارد دنیا خدمات به مسافرا ارایه دهیم، بخشی از 

اعتماد از دست رفته مردم را جبران کنیم.
معــاون هوانوردی ســازمان هواپیمایی معتقد 
است: با این رویکرد جدید که سازمان هواپیمایی در 
ماه های گذشته دنبال کرده است اعتماد عمومی اذهان 
در اولویت قرار دارد و با همین رویکرد اعتمادآفرینی 
آیین نامه جدید حقوق مســافر تدوین شده است تا 

جایی که حتی در نگاه اول به نفع مسافر است.

خوشخو درباره بندهای جدید آیین نامه حقوق 
مســافر به ایرنا گفت: آیین نامه جدید طوری نگاشته 
شده است که ایرلاین ها تعهدی ایجاد نکنند که تبعات 
آن تاخیر پرواز باشد و احیانا عملکردی داشته باشند 

که مسافر به هر دلیل برای خرید بلیت متضرر شود.
وی اضافه کرد: تلاش کردیم رویکرد جدیدمان 

حفظ حقوق مصرف کننده که »مسافر« است، باشد.
خوشخو در پاسخ به این سوال که درصد جریمه 

تاخیر پروازها در آیین نامه جدید که پیشتر ۳۰ درصد 
بــود؛ به چه رقمی افزایش یافته اســت؟ گفت: قطعا 
جریمه ۳۰ درصدی تاخیر دیگر جوابگو نیســت و 
محاســبه درصدی هم بازدارنده نیست،عددی که در 
دستورالعمل فعلی پیش بینی کردیم بیشتر از ۳۰ درصد 
است طوری که اگر ایرلاین تشخیص دهد که امکان 
پــرواز وجود ندارد به جای اعلام تاخیری کلا پرواز 

را کنسل کند.

معاون هوانوردی سازمان هواپیمایی خبرداد: سازمان هواپیمایی در آیین نامه جدید حقوق مسافر با رویکرد جلب اعتماد از دست رفته مردم، 
جریمه ۳۰ درصدی تاخیر را به عددی افزایش داده است که اگر ایرلاینی امکان پرواز به موقع را نداشته باشد به جای اعلام تاخیری کلا پرواز را کنسل کند.

سرویس سیاسی- تحلیلگر مسائل 
سیاســی گفت:  انتظار می رود مســئولان 
تصمیم متعــارف و عاقلانه تری بگیرند و 
رســانه های داخلی را تقویــت کرده و در 
چارچوب قانونی به آن ها احترام بگذارند 

و بگذارند کار خودشان را انجام دهند.
عباس عبدی تحلیلگر مسائل سیاسی 
در پاسخ به این سوال که، با توجه به آخرین 
وضعیت خبرنگاران بازداشــتی در وقایع 
اخیر و بیانیه صادر شــده از سوی دو نهاد 
امنیتی آینده فعالیت رســانه ای را چه طور 
ارزیابی می کنید، گفت: آنها دوست دارد فعالیت رسانه ای تا حد امکان محدود شود. 
اما به نظرم بعید است که این اتفاق رخ دهد. وی افزود: حتی اگر رسانه های رسمی 
را محدود کنند، روزنامه نگاران به این ســمت سوق پیدا می کنند که در رسانه های 
غیررسمی بنویسند البته بی پرواتر خواهند نوشت. پس اعمال این محدودیت برای 
حکومــت نقض غرض خواهد بود. بنابراین انتظار می رود که تصمیم متعارف و 
عاقلانه تری بگیرند و رسانه های داخلی را تقویت کرده و در چارچوب قانونی به 
آن ها احترام بگذارند و بگذارند کار خودشان را انجام دهند. این فعال سیاسی یادآور 
شد: اتفاقا به نفع حکومت است که رسانه ها خبرهای منفی یا مساله دار را هم منتشر 
کنند تا بعد از آن زمینه اصلاح به وجود بیاید. اگر این گونه خبرها منتشر نشود، خود 
مسئولین گمان خواهند کرد که وضع خوب است و می گویند همه جا گل و بلبل 
است. بنابراین ارزیابی کلی من این است چنین محدودیت هایی رخ نخواهد داد و 
رسانه ها به سمت آزادی بیشتر حرکت خواهند کرد. عبدی در پاسخ به این سوال 
که با انتشار این اطلاعیه آیا فضای رسانه ای کشور با محدویت مواجه نخواهد شد 
یا خبرنگاران حالت منفعلانه پیدا نمی کنند، گفت: درست است که برخی دوستان 
بازداشت هستند ولی برداشت من این نیست که فضای امروز چون گذشته امنیتی 
اســت. شــما این دوره را با دوره جنبش سبز مقایسه کنید، متوجه خواهید شد که 
فضا اینگونه نیســت. هرچند تعدادی از خبرنگاران در بازداشــت هستند ولی در 
مقایسه دقیق با گذشته، البته در ابعاد اعتراضاتی که امروز وجود دارد، فکر نمی کنم 
فضای رسانه ای را بشود امنیتی بدانیم. به ویژه این که حکومت متوجه خواهد شد 
که محدود کردن بیشتر همین رسانه های داخلی موجب تشدید فعالیت رسانه ای 
در فرامرزها می شود که این، وضعیت کلی کشور را نه تنها بهتر نمی کند بلکه بدتر 

خواهد کرد.

سرویس سیاسی- عضو کمیسیون اجتماعی مجلس گفت: برخی موضوعات 
در رسانه ها مطرح می شود که استیضاح را به نحو دیگری جلوه دهند اما مردم عزیز و 
دولت بدانند که مخالفت با فاطمی امین یا موافقت با استیضاح او به معنای مخالفت 
با دولت نیست و به این شکل هم توسط ایشان و اطرافیان ایشان تعبیر نشود. سید 
کریم حسینی نماینده مردم اهواز در مجلس شورای اسلامی، درخصوص استیضاح 
وزیر صنعت، معدن و تجارت و تلاش های رسانه ای وزیر و حامیان او برای نمایش 
دستاوردهایی که چندان ملموس نیست، گفت: آقای فاطمی امین علیرغم اینکه در 
جلسات قبل و روز رأی اعتماد وعده های زیادی را به نمایندگان داد، در حوزه تنظیم 
بازار و خودرو متاسفانه طی یک سال هیچ عملکردی از ایشان مشاهده نکردیم. وی 
ادامه داد: در این چند روز که بحث استیضاح مطرح و نهایی شده است، طی یک هفته 
گذشــته هجمه تبلیغاتی چشم گیری داشتند که »مساله واردات خودرو حل شد«، 
»مساله بازار حل شد« خب این ها فقط در همین یک هفته که مساله استیضاح مطرح 
است، حل شد؟ بنابراین طی مدت یک سالی که ایشان در جایگاه وزارت حضور 
دارد، ما بحث ســاماندهی خودرو و واردات خودرو را مشاهده نکردیم و کارنامه 
ایشــان در این حوزه بسیار ضعیف است. در نتیجه این عملکرد ضعیف مطالبات 
مردم در زمینه تعیین تکلیف حوزه خودرو بی نتیجه مانده است. همین الان ۶ ماه 
از زمانی که مجلس بحث واردات خودرو را تصویب کرد ســپری شــده اما هنوز 
مردم تکلیف خودشان را در بحث اینکه می توانند خودرو وارد کنند یا نمی توانند را 
نمی دانند. این وضعیت مبهم متاسفانه در عملکرد ایشان در این حوزه وجود دارد. 
در بحث تنظیم بازار، افزایش قیمت ها و گرانی ها وزارت صنعت، معدن و تجارت 
نقش موثر و قابل دفاعی ندارد. نماینده مردم اهواز اضافه کرد: در حوزه انتصاباتی 
که ایشان در استان ها انجام داد؛ علیرغم اینکه نمایندگان مجلس هیچگونه دخالتی در 
این حوزه نداشتند اما متاسفانه در این زمینه مشاهده می شود که مسائل رفاقتی با بدنه 
مدیریتی وزارتخانه دخیل بوده است.الان هم متاسفانه در تعامل با نمایندگان بعضی 
از اطرافیان وزیر بحث معامله کردن را پیش کشیده اند که این نه به صلاح وزیر است 
و نه به صلاح دولت.حسینی خاطرنشان کرد: برخی موضوعات در رسانه ها مطرح 
می شود که استیضاح را به نحو دیگری جلوه دهند اما مردم عزیز و دولت بدانند که 
مخالفت با فاطمی امین یا موافقت با استیضاح او به معنای مخالفت با دولت نیست 

و به این شکل هم توسط ایشان و اطرافیان ایشان تعبیر نشود.

سرویس سیاسی-نماینده تبریز در مجلس شورای اسلامی گفت که می توان 
از تجربه موفق برگزاری تجمعات مقابل مجلس استفاده و این مدل را تکثیر کرد.  
روح الله متفکرآزاد درباره لزوم ایجاد بســتری برای بیان اعتراضات در کشور 
گفت: با وجودی که پیش بینی هایی برای برگزاری کرســی های آزاداندیشــی در 
دانشــگاه ها شــده بود این موضوع به صورت کاملا پیاده سازی نشده است که در 
حال پیگیری اجرای آن هســتیم.وی ادامه داد: کسانی که دنبال بیان حرف منطقی 
هستند، برگزاری کرسی های آزاداندیشی را پیگیری می کنند چون در این کرسی ها 
هوچی گری وجود ندارد و مجالی برای بیان نظرات موافقان و مخالفان است. البته 
ممکن است بحث و جدلی صورت گیرد اما خبری از اهانت نیست و زمانی برای 
طرفین جهت پاســخ در نظر گرفته می شود.   این نماینده مجلس شورای اسلامی 
همچنین گفت: علاوه بر برگزاری کرســی های آزاداندیشی،  ممکن است فردی 
بخواهد هیجان خود را خالی کرده و حتی  شــعاری بدهد که طبیعتا باید شــعارها 
در چارچوب و نه ساختارشــکنانه باشــد؛ دولت برای این موضوع به دنبال تهیه 
ســازوکاری است تا افراد بتوانند در دانشگاه ها حرفشــان را زده و »آزادی پس از 
بیان« هم داشته باشند. خود دانشجو هم  درکی از بیان نقد سازنده داشته و نخواهد 
ساختارشکنی کند که در هیچ کجا به ساختارشکنی مجوز داده نمی شود. متفکرآزاد 
در عین حال بیان کرد: البته باید بعد دیگر موضوع را هم دید؛ ممکن است برخی 
بگویند فرد آزاد است که هر چه بخواهد مطرح کند؛ این مثل آن است که فردی هر 
اتهامی را بیان کرده و توقع داشته کسی چیزی به او نگوید حال اینکه باید پاسخگوی 
اتهاماتش باشد؛ باید حق دیگران را در نظر گرفت و تصور نشود که »آزادی پس از 
بیان« بدان معناست که فرد هر چه خواست را گفته و کسی چیزی به او نگوید. ما 
هم به عنوان نماینده مجلس باید برای بیان هر حرفی سندی داشته باشیم تا اگر کسی 
مدعی شد بتوانیم آن را اثبات کنیم. وی همچنین با بیان اینکه تجربه موفقی از تجمع 
مردم در مقابل مجلس وجود دارد، گفت: مردم درباره موضوعات مختلف مقابل 
مجلــس تجمع می کردند که تجربه موفقی بود؛  نیروی انتظامی از آن ها محافظت 
کرده، نمایندگان به فراخور موضوعات در تجمعات شرکت داشته و حرف مردم را 
شنیده و در نهایت مطالبه عملیاتی می شد؛  این مدل را می توان تکثیر کرد.متفکرآزاد 
با بیان اینکه دولت در حال نوشتن آیین نامه برای برگزاری تجمعات است،  افزود: 
اگر دولت در مواردی به قانون نیاز داشته باشد لایحه آن را به مجلس می دهد و در 

غیراین صورت نمایندگان مجلس طرح هایی را پیش بینی کرده اند.

عبدی  فعال سیاسی:

سوءتدبیرها بستر ناامنی را ایجاد می کند

حسینی عضو کمیسیون اجتماعی مجلس:

برخی اطرافیان وزیر در تعامل با 
نمایندگان بحث معامله را پیش کشیدند

متفکرآزاد نماینده مجلس شورای اسلامی:

از تجربه موفق برگزاری تجمعات مقابل 
مجلس استفاده شود

6 جوان گیمر

دانشگاه ها و مدارس 

»تعطیلی مدارس« 

نمی دانم چه بوده

مقصر اصلی 

لعنت خدا 

ممنوع الورود شدند

۴۰۰ عنوان مجرمانه 

اخبارویژه...

ذوالنوری، عضو کمیسیون امنیت ملی گفت: در مشهد ۶ گیمر دستگیر 
شــدند. این افراد در حین انجام کارهای خشــن دستگیر شدند. این جوانان 

اعتراف کردند که ما آمدیم بازی های خشن را در فضای حقیقی اجرا کنیم.

حجت الاســلام ســید محمدنبی موســوی فرد نماینده ولی فقیه در 
خوزســتان در همایش نوجوان تمدن ســاز، اظهار کرد: دشمن از محققان و 
دانشــمندان دانشــگاه های ما ضربات زیادی خورده است و امروز با ضربه 
زدن به مدارس و دانشــگاه ها به دنبال جبران آن هاست. وی افزود: باحضور 
دانشــجویان و دانش آموزان آگاه و با بصیرتمان در صحنه، توطئه دشمن باز 
هم با شکســت مواجه خواهد شد. نماینده ولی فقیه در خوزستان گفت: در 
حکومت های گذشته همانند قاجار و پهلوی بخش هایی از ایران جدا شدند اما 
نظام جمهوری اسلامی با اقتدار جلوی دشمن ایستادگی می کند. وی ادامه داد: 
محققان و دانشمندان ما امروز با تکیه بر دانش خود ماهواره به فضا می فرستند 
و موشــک تولید می کنند که مایه افتخار و سرافرازی کشور هستند. موسوی 
فرد بیان کرد: کشورهای به اصطلاح حامی حقوق بشر، خودشان آزادی بیان 

را نقض و تحریم دارویی انجام می دهند.

مدیرکل دفتر سلامت و تندرستی وزارت آموزش و پرورش اعلام کرد 
که درحال حاضر تعطیلی مدارس برخی اســتانها به علت شیوع »آنفلوآنزا« 
در دســتور کار نیست. اعظم گودرزی در پاسخ به پرسشی مبنی بر احتمال 
غیرحضوری شدن مدارس برخی استانها به علت شیوع آنفلوآنزا بین دانش 
آموزان اظهار کرد: طی هماهنگی هایی که با وزارت بهداشت داشتیم، درحال 

حاضر تعطیلی مدارس در دستور کار نیست. 
وی افزود: دســتورالعملی پیرامون رعایت نکات بهداشــت فردی و 
مواردی که باید در مدرســه رعایت شــود با همکاری و هماهنگی معاونت 
بهداشــت وزارت بهداشــت تنظیم کرده ایم که در حال مستندسازی برای 
ابــلاغ به تمام ادارات کل آموزش و پرورش استان هاســت که بر اســاس 
 آن موارد آموزشــی رعایت بهداشــت فردی و نکات بهداشتی را جدی تر 

بگیرند.

مهرداد ویس کرمی عضو کمیسیون آموزش و تحقیقات مجلس گفت: 
اگر از طرف برگزارکنندگان تجمع ســازمان نظام پزشــکی زمان ناشناسی 
یــا ناپختگی صورت گرفت، از این طرف باید بیشــتر به صورت توجیهی 
و دوســتانه برخورد می شــد. نمی دانم اصل ماجرا چه بوده اســت، شاید 
مقاومت شــده، شــاید بــرای مثال نیروهــای امنیتی یــک رگه هایی پیدا 
کردنــد که از جایــی تحریکی صورت گرفته، شــاید نگرانی نســبت به 
 ســلامتی پزشــکانی که قصد حضور در تجمع را داشــتند وجود داشــته 

است.

ســیدمحمد مولوی نماینده آبادان در مجلس شــورای اسلامی با بیان 
اینکه مقصر اصلی ریزش مجدد ساختمان متروپل آبادان، سازمان منطقه آزاد 
اروند اســت، گفت: منطقه آزاد اروند به عنوان کارفرمای عملیات تخریب 
بقایای ساختمان متروپل باید همه پیش بینی های لازم را در خصوص احتمال 
فروریختــن بخش های باقی مانده این ســاختمان را انجام می داد و با دقت 

فراوان بر امنیت تخریب این سازه نظارت می کرد.

علیرضا پناهیان گفت: متاسفانه چند روحانی عمامه به سر از سیاسیون 
ناباب این کشــور مدل ابوموسی اشــعری را ایجاد کردند و به جبهه حق و 
باطل کاری نداشــتند. ای عمامه به ســری که کور بودی و ندیدی بسیجی 
دست به سلاح نبرد، کتک خورد، شهید شد اما خشونت نکرد و برای امنیت 
مردم جان داد، لعنت خدا بر تو باد که می گویی طلبه نباید دست به خشونت 

بزند. مرگ بر شما منافقان باد.

دانشــگاه صنعتی خواجه نصیرالدین طوسی اعلام کرد؛ پیرو اطلاعیه 
قبلی مدیریت دانشگاه در خصوص اخلال ایجاد شده در فرایند های آموزشی 
و پژوهشــی دانشگاه توسط برخی از دانشــجویان، ضمن تشکر از عموم 
دانشگاهیان که با رعایت مراتب قانونی به حفظ آرامش و انجام فعالیت های 
جاری دانشگاه کمک کردند، متأسفانه اصرار بر تداوم رخداد های خارج از 
اخلاق و ادب و شــئون دانشــگاهی و اخلال در فرایند های دانشگاه توسط 
جمع معدودی از دانشــجویان، مدیریت دانشــگاه را بــا وجود احترام به 
هرگونه فعالیت دانشجویان در چهارچوب اخلاق و مقررات، ناچار کرد از 

ظرفیت های انضباطی استفاده کند. 
در ادامه این اطلاعیه آمده اســت؛ دانشــگاه تصمیم گرفته است ورود 
تعدادی از دانشجویان خاطی به دانشگاه را تا تعیین تکلیف پرونده انضباطی 

ممنوع کند. 

معــاون حقوقی قوه قضائیه به وجود ۲ هــزار و ۵۰۰ عنوان مجرمانه 
در کشــور اشاره کرد و گفت: با اصلاح قانون ۴۰۰ عنوان مجرمانه از جمله 

مجازات نقدی یا تحمل حبس کمتر از یک سال حذف می شوند.
حجت الاسلام نورالله قدرتی با حضور در جمع اعضای شورای قضائی 
استان خوزستان، کاهش جمعیت کیفری را یکی از سیاست های عمده قوه 
قضائیه اعلام کرد و افزود: در سیاســت های کلی مطرح شــده از سوی مقام 
معظم رهبری نیز این موضوع مورد تاکید قرار گرفته اســت.وی به وجود ۲ 
هزار و ۵۰۰ عنوان مجرمانه در کشــور اشاره کرد و افزود: با اصلاح قانون، 
۴۰۰ عنــوان آن از جمله مواردی کــه مجازات نقدی یا تحمل حبس کمتر 
از یک ســال برای آن در نظر گرفته شده، تخلف انگاری شده است.حجت 
الاســلام قدرتــی توضیح داد: به طور مثال پــس از تصویب قانون جدید، 
مواردی مثل اعسار، رانندگی منجر به جرح، بسیاری از پرونده های مربوط 
به ثبت اســناد و املاک، دیگر جرم نیســت و از ورود پرونده های متعدد در 

دادگستری ها پیشگیری می شود.

با این رویکرد جدید که ســازمان هواپیمایی در ماه های گذشــته دنبال کرده است 
اعتماد عمومی اذهان در اولویت قرار دارد و با همین رویکرد اعتمادآفرینی آیین نامه 
جدید حقوق مسافر تدوین شده است تا جایی که حتی در نگاه اول به نفع مسافر است.

رئیس مرکز مدیریت بیماری  های واگیر وزارت بهداشت  : 

مدیران مدرسه برای مرخصی دادن به مبتلایان آنفولانزا 
سخت گیری نکنند

رحیمی جهان آبادی نماینده مجلس:

از پاسخ وزیر ارتباطات درخصوص مسدودسازی و کندی اینترنت 
قانع نشدم

سرویس سیاســی- رئیس مرکز مدیریت 
بیماری  های واگیر وزارت بهداشــت با اشــاره به 
شــروع پیک آنفلوآنزا و شــیوع بالای آن در میان 
کــودکان گفت: در حال حاضر تعطیلی مدارس به 
دلیل شــیوع آنفلوآنزا در دستور وزارت بهداشت 

نیست.
»شــهنام عرشــی« رئیس مرکــز مدیریت 
بیماری  های  واگیر وزارت بهداشــت در رابطه با 
آخرین وضعیت آنفلوآنزا در کشــور اظهار کرد: ما 
هر ساله انتظار داریم که با موجی از آنفلوآنزا روبه رو 
شــویم و معمولا این موج در اواسط آبان ماه شروع 
می شــد. در دو سال گذشته به دلیل رعایت مسائل 
بهداشتی برای پیشگیری از کرونا کمتر با موارد ابتلا 

به آنفلوآنزا روبه رو بودیم.
شیوع بالای آنفلوآنزا در کودکان

وی افــزود: امســال بعــد از دو ســال موج 
آنفلوآنزا آغاز شده و تفاوت آن نسبت به سال های 
گذشــته این است که زمان شــروع آن چهار هفته 
زودتر رخ داده اســت. تفاوت دیگر آن هم شیوع 

زیاد آن در میان کودکان اســت و علت آن هم این 
اســت که کودکان دو سال در مدرسه نبوده و کمتر 
با ویروس های ســرماخوردگی و آنفلوآنزا مواجه 
شــده و همین موضوع باعث شده تا سیستم ایمنی 
آنها در برابر این ویروس کاهش پیدا کند. عرشــی 
بیان کرد: ما اکنون در زمان شــروع موج آنفلوآنزا 
هســتیم و انتظار ما این اســت که طی سه تا چهار 
ماه همچنان روند ابتلا افزایشــی بوده و این پیک 

ادامه داشته باشد.
این مقام وزارت بهداشت در رابطه با احتمال 
همزمانی ابتلا بــه آنفلوآنزا و کرونا نیز اظهار کرد: 
ایــن نگرانی در همه جای جهان برای دو ماه آینده 
اســت و این احتمال نیز وجود دارد که اواخر پاییز 
و اوایل زمســتان با موجی از کرونا روبه رو باشیم 
اما به دلیل افزایش ایمنی نســبی جوامع و ســطح 
بالای واکسیناسیون احتمال دارد این موج از کرونا 
با کشــندگی کمتری همراه باشــد. با این حال این 

موضوع بستگی به سوش های جدید هم دارد. 
وی در مورد ترکیب آنفلوآنزا و کرونا نیز اظهار 
کرد: در مورد ویروس ها هرچیزی محتمل است، با 
این حال این موضوعات در تئوری مطرح است و 
ما در مورد تئوری حرف نمی زنیم، بلکه در رابطه با 

موارد قطعی اظهارنظر می کنیم. 
عرشــی همچنین در مورد تیپ های کنونی 
آنفلوآنزا نیز گفت: در حال حاضر 9۵ درصد موارد 
ابتــلای آنفلوآنزای نوع A و کمتر از ۵ درصد نوع 
B هستند. از سوی دیگر حدود سه چهارم از ابتلا 
به نوع A از گونه H۳ و حدود یک چهارم هم گونه 
H1N1 اســت که نوع H۳ آنفلوآنزای شدیدتری 

را ایجاد می کند.
مدارس تعطیل می شوند؟

رئیس مرکــز مدیریت بیماری های واگیر در 
ادامه با بیان اینکه همیشــه بیماری هایی مانند انواع 

سرماخوردگی ها به ویژه آنفلوآنزا از کودکان آغاز و 
بعد به بزرگسالان انتقال پیدا می کند، گفت:  به همین 
دلیل اســت که ما همزمان با آغاز سال تحصیلی با 
میزان بالایی از سرماخوردگی یا بیماری های تنفسی 

مواجه می شویم.
این متخصص عفونــی همچنین در رابطه با 
اظهار نظــر آموزش و پرورش در رابطه با احتمال 
تعطیلــی مدارس نیز اظهار کــرد: در حال حاضر 
تعطیل مدارس در دستور کار نیست و حتمال باید 
وزارت آموزش و پرورش در این راســتا تصمیم و 
اقدام کند، اما موضوع مورد تأکید ما این اســت هر 
دانش آموزی که علائم دارد بلافاصله شناسایی و به 
والدین او اطلاع رســانی شود ضمن اینکه مدارس 
نباید برای مرخصی دادن به او ســخت گیری کنند. 
چون هرچه تعداد این افراد در مدارس زیاد باشــد 
زودتر همه گیری رخ خواهد داد با این حال دیر یاد 
زود همه این بیماری را خواهند گرفت اما در طول 
این زمان باید این اتفاق رخ دهد تا بیمارســتان ها 
پر نشــود و با مدیریت، مدت زمان پیک را کاهش 

دهیم.
وی یادآور شــد: اگر در جایی همه گیری در 
جایی افزایش پیدا کند ممکن اســت به آموزش و 
پرورش پیشــنهاد دهیم تا تعطیلی مدارس در آن 
منطقه را در دســتور کار خود قرار دهد. اما در حال 
حاضر بیماری در فازی نیست که بخواهیم تعطیلی 
را بــه وزارت آموزش و پرورش پیشــنهاد دهیم. 
پیک آنفلوآنزا شــروع شده است اما هنوز به شدت 
سال  های قبل نیست و هنوز به قله پیک نرسیده ایم.

عرشی در مورد مرگ و میر آنفلوآنزا در کشور 
اظهار کرد: هر بیماری شدیدی مرگ و میر خاص 
خود را دارد. مرگ و میر آنفلوآنزا در کشور هنوز به 
شدت کرونا نیست با این حال ممکن است برخی 
افراد به ویژه در سنین بالا در اثر آن فوت شده باشند.

سرویس سیاسی- نماینده تربت جام و تایباد 
در مجلس از ارجاع سوال خود از وزیر ارتباطات و 

فناوری اطلاعات به صحن مجلس خبر داد.

جلیل رحیمــی جهان آبــادی نماینده مردم 
تایباد و تربت جام در مجلس شــورای اســلامی 
درخصــوص جلســه امروز کمیســیون صنایع با 
موضوع ســوال نمایندگان از وزیــر ارتباطات و 
فناوری اطلاعات، گفت: جلســه امروز کمیسیون 
بــا حضور آقای زارع پور وزیر ارتباطات و فناوری 
اطلاعات به منظور پاســخگویی وزیر به سوالات 

نمایندگان برگزار شد.
وی ادامه داد: من از وزیر ارتباطات دو ســوال 
داشــتم که سوال نخســت ملی و در بحث کندی 
ســرعت اینترنت بود که این مساله کندی اینترنت 
و مسدودســازی نارضایتی زیادی در کشور ایجاد 

کرده است.
نماینده مردم تایباد و تربت جام در ادامه اظهار 
کرد: سوال دوم بنده منطقه ای و در رابطه با وضعیت 
آنتن دهی ضعیف موبایل و اینترنت در روستاهای 
حوزه انتخابیه بنده بود که آقای وزیر هم قبول کرد 

۴۷ روستا واقعا در بحث آنتن دهی مشکل دارند.
وی گفــت: به نظر من توضیحات آقای وزیر 

قانع کننده نبود و سوال به صحن خواهد آمد.
جلســه کمیســیون صنایع و معادن مجلس با 
حضور عیســی زارع پور وزیر ارتباطات و فناوری 
اطلاعات و به منظور پاسخگویی به سوالات تعدادی 
از نمایندگان برگزار شــد که اســامی نمایندگان 
ســوال کننده از وزیر ارتباطات به شرح ذیل است: 
سید غنی نظری نماینده خلخال، معصومه پاشایی 
بهرام نماینده مرند و جلفا، محمدصفری ملک میان 
نماینده رودسر، احمد نادری نماینده تهران، پرویز 
اوسطی نماینده قروه، احمد محرم زاده یخ فروزان 
نماینــده اهر و هریس، احمــد امیرآبادی فراهانی 
نماینده قم، رســول فرخی میکال نماینده لاهیجان 
و ســیاهکل، مهرداد ویس کرمی نماینده خرم آباد 
و جلیل رحیمــی جهان آبادی نماینده تربت جام و 

تایباد.
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